






Transcript Interview Mansveld Omroep Flevoland 31-3-2015: 
 

1. Bent u er zeker van dat de vogels geen probleem geven voor de luchthaven? 
Problemen met vogels moeten geminimaliseerd worden, het gaat ook om veiligheid. Belangrijk dat 
we goed monitoren waar de vogels zich bevinden. We hebben de route over de Oostvaarderplassen 
die is niet van toepassing, daar wordt niet over heengevlogen. Uit de MER en de zienswijzes is naar 
voren gekomen dat we heel goed moeten gaan monitoren, waar vliegen de vogels, welk effect 
hebben zij op het vliegen en hoe kunnen we dat minimaliseren. We hebben natuurlijk veel ervaring 
ook op Schiphol waar het gaat om vogelbeleid. Schiphol is ook de exploitant van Lelystad. Van belang 
dat er gekeken wordt wat zijn de effecten van de vogels op het vliegen en hoe kunnen we zorgen dat 
er een minimale overlast is. 
 

2. Maar kom je dan niet te laat en dan kan het dus al zijn gebeurd dat vogels toch in botsing zijn 
gekomen met een vliegtuig als u dat achteraf constateert bij het monitoren? 

Nee er is van te voren ook goed gekeken naar welke vliegroute nemen we, wat ik al zei we gaan niet 
over de Oostvaardersplassen, het is de B+ variant geworden. Blijft het taak om steeds te kijken ook 
tijdens de foerageerperiodes van ganzen van waar bevinden de vogels zich en hoe krijgen we een 
optimale situatie waarin het vliegen zo min mogelijk last heeft van de vogels en de vogels in hun 
gebied kunnen blijven. En zoals dat nu lijkt gaat dat goed, dat wordt gemonitord, moet daar 
ingegrepen worden dan kan daar ook ingegrepen worden.  
 

3. Dus u denkt dat met afschrikwekkende maatregelen en met verjaging rondom de luchthaven 
dat daar het probleem voldoende mee is op te lossen? 

Ja wij denken dat met de ervaringen die er zijn op Schiphol dat ook op Lelystad die maatregelen ook 
toereikend zijn.  
 

4. Vogelbeschermingsorganisaties zijn bang dat er misschien wel duizenden vogels en ganzen 
vergast moeten worden wil je het veilig houden rondom Lelystad.is dat aan de orde? 

Ja dat kan ik op voorhand niet uitsluiten. Dat is ook aan de orde bij Schiphol. ik kan dat inderdaad 
niet uitsluiten maar ik vind het belangrijk dat er goed gemonitord wordt zodat we ook uitsluitend 
hoeven te doen wat echt noodzakelijk is.  
 

5. Maar vergassen van ganzen met een groot natuurgebied erbij zoals de Oostvaardersplassen 
dat lijkt dan wel met elkaar in strijd? 

het is belangrijk dat er niet over de Oostvaardersplassen wordt gevlogen dat is ook uitgesloten met 
de B+ variant.  
  
 



Van:                                Sonja Hartlief - Coördinator Werkgroep Bescherming - Vogelwacht Flevoland
<bescherming@vogelwachtflevoland.nl>

Verzonden:                     woensdag 10 juni 2015 14:26
Aan:                                Annemarie Kampen van
CC:                                   Griffie
Onderwerp:                    Re: Brief aan Gedeputeerde Staten inzake uitbreiding luchthaven
Bijlagen:                          07062015 Brief Vogelwacht - uitbreiding luchthaven.pdf; Bijlage 1 Interview Mansveld OF

31-3-2015.pdf
 
Geachte mevrouw Van Kampen,
 
Ik vergeet bijlage 1 van de brief als document toe te voegen. Bij deze ontvangt u
nogmaals onze brief, nu met bijlage. 
 
Met vriendelijke groet,
Sonja Hartlief
 
Coördinator Werkgroep Bescherming
 
tel: 06-15656569
email: bescherming@vogelwachtflevoland.nl 
website: www.vogelwachtflevoland.nl 
 

 
Op 10 juni 2015 14:19 schreef Sonja Hartlief - Coördinator Werkgroep Bescherming - Vogelwacht Flevoland
<bescherming@vogelwachtflevoland.nl>:
Geachte mevrouw Van Kampen, 
 
Afgelopen maandag heb ik gebeld met de provincie Flevoland en begrepen dat brieven
gericht aan het College van Gedeputeerde Staten Flevoland aan u gemaild kunnen worden.
Bij deze ontvangt u onze brief aan het College die gaat over de uitbreiding van luchthaven
Lelystad.
 
De mail stuur ik eveneens c.c. aan de griffie met het verzoek de brief door te sturen naar
alle leden van Provinciale Staten Flevoland. 
 
 
Met vriendelijke groet,
Sonja Hartlief
 
Coördinator Werkgroep Bescherming
 
tel: 06-15656569
email: bescherming@vogelwachtflevoland.nl 
website: www.vogelwachtflevoland.nl 
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